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INTERPELACJA

Realizuj4c wniosek rnieszkaric6w, zwrasam sig z pro(b4 o sprawdzenie stanu

technicznego tzw. gctrki saneczkowej przyul. Planty II. Wedlug intbrmacji przekazanych

przez wloctawian w nawierzchni wspomnianej g6rki pojawily sig glgbokie wy2lobienia,

ktoreiezeli nie zostan4 uzupe{nione przecl sezcrnem zimowynr, beclq utrudniati rekreacic i

powodowac zagrahenie dla korzystajqcych z infrastruktury dzieci.

Ponadto z\\'r?cam siE z prosbq o przegl4d nasadzeri drzew wok6l placu przy g6rce

saneczkowe.i. Czg$i drzew, kt6re trzy lata temu zostaly we wspominanyn miejscu posadzane

niestety obumarlo. W opinii mieszka.ric6w nalezy rv ich miejsce ponowid nasadzenia w celu

uzyskania pierwotnie zamrerzonego efbktu przeksztalcenia tego terenu w rniejsce rekreacii i
wyooczynku.

ZWtq nadziejg na pozyrywne razpetrzenie nrojej proSby.
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